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I sesji Rady Powiatu w Żninie 
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godz. 1000 

 

BRZ.0002….2024 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „dzień dobry państwu. Otwieram obrady I sesji 

Rady Powiatu w Żninie w kadencji 2024-2029. Proszę wszystkich  radnych o powstanie. 

Sztandar Powiatu Żnińskiego wprowadzić. Proszę śpiewać. "Jeszcze Polska nie zginęła 

kiedy my żyjemy. Co nam obca przemoc wzięła, szablą odbierzemy. Marsz, marsz 

Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim przewodem złączym się z narodem. 

Marsz, marsz Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim  przewodem złączym się z 

narodem. Przejdziem Wisłę, przejdziem Wartę, będziem Polakami. Dał nam przykład 

Bonaparte, jak zwyciężać mamy. Marsz, marsz Dąbrowski z ziemi włoskiej do Polski. Za 

twoim przewodem złączym się z narodem. Marsz, marsz Dąbrowski, z ziemi włoskiej do 

Polski. Za twoim przewodem złączym się z narodem. Jak Czarniecki do Poznania po 

szwedzkim zaborze, dla ojczyzny ratowania wrócim się przez morze. Marsz, marsz 

Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim przewodem złączym się z narodem. 
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Marsz, marsz Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim przewodem złączym się z 

narodem. Już tam ojciec do swej Basi mówi zapłakany - Słuchaj jeno, pono nasi  biją w 

tarabany. Marsz, marsz Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim przewodem 

złączym się z narodem. Marsz, marsz Dąbrowski, z ziemi włoskiej do Polski. Za twoim 

przewodem złączym się z narodem". Po hymnie. Możecie państwo usiąść. Witam 

serdecznie przybyłą wysoką radę w komplecie. Miło mi Państwa powitać na I sesji. 

Witamy w naszym gronie szczególnie ciepło naszych nowych radnych. Bardzo nam się 

rada odmłodziła. Cieszę  się z tego powodu niezmiernie. Informuję, że zgodnie z art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym obrady rady 

powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i  dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Na drzwiach sali 

konferencyjnej oraz w Systemie Rada została umieszczona klauzula informacyjna 

dotycząca przetwarzania danych osobowych. I proszę o tym fakcie ciągle  podczas naszych 

obrad pamiętać. Witam również na naszych obradach przedstawicieli mediów, którzy 

zechcieli też do nas zawitać. Aczkolwiek obrady są transmitowane, ale zawsze obraz na 

żywo to jest coś innego. Witam serdecznie również panią dyrektor biblioteki powiatowej 

panią Beatę Czaczyk. Witamy serdecznie. A także pracowników starostwa powiatowego i 

naszego kierownika biura rady i  zarządu, którego nowi radni również zdążyliście państwo 

poznać, a także pana mecenasa Bogusława Szymczaka. Stwierdzam na podstawie listy 

obecności z wielką przyjemnością, że rada jest bardzo zdyscyplinowana, obowiązkowa i 

na 19-osobowy skład rady wszyscy państwo stawiliście się na naszych obradach. Zgodnie 

z art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym uchwały rady zapadają w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady powiatu. W związku z powyższym rada jest 

prawomocna do  podejmowania uchwał. Teraz proszę państwa ważny moment. Żebyśmy 

objęli mandat, musimy złożyć ślubowanie. Ponieważ naszym zwyczajem jest, czego może 

też nie dopowiedziałam na początku, bo to też informacja dla nowych radnych. Jak 

państwo wiecie  przewodniczący rady. Witamy serdecznie panią Zofię Kozłowską. 

Zapraszamy do zajęcia miejsca. Naszym zwyczajem. Kadencja rady zakończyła się w dniu 

30 kwietnia. Funkcjonuje tylko zarząd pod przewodnictwem pana starosty do czasu 

wyboru nowego. W związku z tym nie ma przewodniczącego rady i jak państwo widzicie 

pierwszą sesję zwołuje nie przewodniczący rady, a Komisarz Wyborczy. Natomiast 

naszym zwyczajem i to nie tylko jest pewnie nasz zwyczaj, pierwszą sesję do momentu 

wyboru przewodniczącego rady prowadzi radny senior. Tak się złożyło, że zajęłam 



 3 

miejsce pani Zosi Kozłowskiej, która przez dwie kadencje chyba otwierała jako 

przewodnicząca, jako radna seniorka i prowadziła sesję do wyboru przewodniczącego. Jest 

to znak  czasu. Padło tym razem na mnie. Okazało się, że jestem z państwa najstarsza. No, 

ale trzeba widzieć w  tym pozytywy, ponieważ ja zawsze  dziękuję Bogu, że doczekałam 

takiego wieku jeszcze w takiej kondycji, że jestem w stanie tą sesję do tego momentu  

państwu poprowadzić”. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 Pkt 2. Złożenie ślubowania. 

 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „i tak jak powiedziałam - zgodnie z art. 20 ustawy o 

samorządzie powiatowym radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie. Naszym 

zwyczajem też jest, że rotę ślubowania odczytuje najmłodszy radny. Mamy tu kilku młodych 

radnych. I tak w pierwszej chwili to była chwila zastanowienia, bo nie można sądzić ludzi po 

aparycji, po wyglądzie, bo czasami ktoś wygląda młodziej niż ten PESEL wskazuje. W 

każdym razie z PESEL-u wynika, że najmłodszym naszym radnym jest Pan Radny Karol 

Nojgebauer. Panie Karolu, gratuluję panu serdecznie tego, że pan wszedł do rady z tak 

pięknym wynikiem i w nagrodę poproszę pana o odczytanie roty ślubowania. Proszę o 

powstanie”. 

 Radny Karol Nojgebauer – „uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać 

obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, 

czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra 

obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej”. Ślubowanie 

może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „z dodatkiem tak, jak wskazał pan Karol, co ja 

podtrzymuję. Można również dołożyć zwrot: „Tak mi dopomóż Bóg”. Szanowni państwo. 

Proszę o składanie ślubowania. Wypadło, że ja jestem pierwsza. Błajet Józefa. Ślubuję. Tak 

mi dopomóż Bóg. Borkowska Alina”. 

Radna Alina Borkowska – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „dziękuję. Ćwikliński Kacper”. 

Radny Kacper Ćwikliński – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „taka uwaga - jak państwo odpowiadacie, proszę 

włączać mikrofon. Dolata Nikodem”. 
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Radny Nikodem Dolata – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Falkowska Anna”. 

Radna Anna Falkowska – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Hłond Andrzej”. 

Radny Andrzej Hłond – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Jaszczuk Zbigniew”. 

Radny Zbigniew Jaszczuk – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Koperski Paweł”. 

Radny Paweł Koperski – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Kowal Lidia”. 

Radna Lidia Kowal – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Mrówczyński Witold”. 

Radny Witold Mrówczyński – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Nojgebauer Karol”. 

Radny Karol Nojgebauer – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Nowakowska Aleksandra”. 

Radna Aleksandra Nowakowska – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Popławski Henryk”. 

Radny Henryk Popławski – „ślubuję”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Przybyła Adrian”. 

Radny Adrian Przybyła – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Sikora Paweł”. 

Radny Paweł Sikora – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Siwak Magdalena”. 

Radna Magdalena Siwak – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Szóstak-Ławińska Edyta”. 

Radna Edyta Szóstak- Ławińska – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Ulatowski Ryszard”. 

Radny Ryszard Ulatowski – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „Wrzesiński Maciej”. 

Radna Maciej Wrzesiński – „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „sztandar Powiatu Żnińskiego wyprowadzić. 

Dziękuję. Można usiąść”. 
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Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „szanowni państwo, Komisarz Wyborczy w 

Bydgoszczy zaproponował następujący porządek obrad I sesji Rady Powiatu w Żninie: 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych 

radnych. 3. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Powiatu Żnińskiego. 4. 

Zamknięcie obrad sesji. Czy ktoś z obecnych radnych chciałby uzupełnić lub zmienić 

przedstawiony porządek obrad? Proszę bardzo. Pan starosta Zbigniew Jaszczuk”. 

 Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Chciałem 

złożyć wniosek Zarządu Powiatu do Rady Powiatu w Żninie. Na podstawie art. 15 ust. 2 

ustawy z 5 czerwca '98  roku o samorządzie powiatowym i  § 24, 18 ust. 4 pkt 4, § 24 ust.1 

pkt 4 i § 10 ust. 2 Uchwały nr XXIV/218/2013 Rady Powiatu w Żninie z dnia 25 czerwca 

2013 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Żnińskiego Zarząd Powiatu w Żninie 

wnioskuje o uzupełnienie i zmianę porządku obrad I sesji Rady Powiatu w następujący 

sposób: "Pkt 1. Przedstawienie porządku obrad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Starosty Żnińskiego. Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty i pozostałych 

członków Zarządu Powiatu. Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego, 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Pkt 7. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru składu osobowego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy. Pkt 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Infrastruktury. Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru osobowego Komisji Polityki 

Ekologicznej i Obszarów Wiejskich. Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu  

osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Spraw Samorządowych. Pkt 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Turystyki i Promocji 

Powiatu. Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Etyki 

Radnego. Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego i 

Pkt 15. Informacja Zarządu Powiatu o stanie finansów publicznych i mienia komunalnego 

Powiatu". Zarząd Powiatu w Żninie proponuje następującą kolejność porządku obrad I sesji 

Rady Powiatu  w dniu 7 maja 2024 roku: "Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. Pkt 2. 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. (co już nastąpiło) Pkt 3. Przedstawienie 

porządku obrad. Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 
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w Żninie. Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Żnińskiego". I później 

szanowni państwo nie będę czytał, bo to jest wybór tych samych komisji, o których przed 

chwilą mówiłem. I po punkcie 19 - po informacji Zarządu Powiatu o stanie finansów 

publicznych i mienia komunalnego Powiatu - byłby Pkt 20: "Zakończenie porządku obrad". 

Powyższa zmiana porządku obrad spowodowana jest koniecznością przystąpienia do 

procedowania nad zmianami budżetu Powiatu Żnińskiego na 2024  rok dotyczących realizacji 

inwestycji. W związku z powyższym wybór Zarządu Powiatu, jak również stałych Komisji 

Rady jest konieczny w  celu sprawnego funkcjonowania i wykonywania zadań przez Radę 

Powiatu. Ponadto Komisarz Wyborczy w Bydgoszczy II w przesłanym porządku obrad nie 

uwzględnił zapisu § 10 ust. 2 Statutu Powiatu w Żninie, iż porządek obrad pierwszej sesji 

nowo wybranej Rady powinien zawierać między innymi informację Zarządu Powiatu o stanie 

finansów publicznych i mienia komunalnego. Dziękuję bardzo”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „dziękuję bardzo panu staroście. Czy ktoś z obecnych 

chciałby uzupełnić lub zmienić przedstawiony porządek obrad zaproponowany przez pana 

starostę i zarząd powiatu? Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Chcę tylko przypomnieć, że 

zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym Rada Powiatu może wprowadzić 

zmiany w  porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady - tj. co 

najmniej 10 głosów. W związku z powyższym oczywiście musimy go przegłosować, ale 

zanim przystąpimy do głosowania dla jasności pozwolę sobie ten porządek jeszcze odczytać: 

"Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. Pkt 2. Złożenie ślubowania przez nowo 

wybranych radnych. Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. Pkt 4. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie. Pkt 5. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru Starosty Żnińskiego. Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wicestarosty i pozostałych członków Zarządu Powiatu. Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Żninie. Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Pkt 11. Podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku 

Pracy. Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Infrastruktury. Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Polityki Ekologicznej i Obszarów Wiejskich. Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Pkt 15. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Spraw 
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Samorządowych. Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 

Turystyki i Promocji Powiatu. Pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu 

osobowego Komisji Etyki Radnego. Pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Starosty Żnińskiego. Pkt 19. Informacja Zarządu Powiatu o stanie finansów 

publicznych i mienia komunalnego Powiatu. Pkt 20. Zamknięcie obrad sesji". Jak państwo 

widzicie - zapowiada nam się bardzo pracowity dzień, ale dzięki temu będziemy mieli te 

wszystkie sprawy dotyczące funkcjonowania rady rozstrzygnięte i załatwione dzisiaj i rada  

będzie mogła z impetem ruszyć do pracy. Nie pozostaje nam nic innego jak przyjąć 

zaproponowany przez zarząd powiatu porządek obrad. Uruchamiamy głosowanie. Pamiętajcie 

państwo o aktywności, bo się wylogowujecie”.  

 

 Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 
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18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „głosowanie przebiegło pomyślnie. Zostało oddanych 19 

głosów w systemie rada. Wszystkie oddane głosy są głosami za, czyli przyjęliśmy 

zaproponowany przez Zarząd Powiatu ten 20-punktowy porządek obrad. I w tej sytuacji 

drodzy państwo przechodzimy do jego realizacji”.  

 

Porządek obrad I sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „wysoka rado, ponieważ  przyjęliśmy rzecz nową, która 

się musi pojawić w systemie rada. Wobec powyższego myślę, że 15 minut przerwy  

wystarczy. Także drodzy państwo - 15 minut przerwy”. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Żninie. 

 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „przechodzimy  do kolejnego punktu porządku obrad: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie". Jest to 

bardzo ważny punkt. Informuję, że wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu dokonuje się w 

głosowaniu tajnym. Zgodnie z § 27 Statutu Powiatu Żnińskiego głosowanie tajne 

przeprowadza powołana przez radę na czas trwania sesji Komisja Skrutacyjna. I w tej sytuacji 

proszę o zgłaszanie kandydatur do prac w Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę, pan 

wicestarosta Andrzej Hłond”. 

 Wicestarosta Andrzej Hłond – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Do Komisji 

Skrutacyjnej zgłaszam pana radnego Nikodema Dolatę i pana Henryka Popławskiego”. 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „czy kolega radny wyraża zgodę? Dziękuję bardzo. 

Czy kolega radny Henryk wyraża  zgodę? No brakuje nam jeszcze przynajmniej jednej osoby. 

Bardzo proszę, pan radny Witold Mrówczyński”. 

 Radny Witold Mrówczyński – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Chciałbym zgłosić 

do tej komisji panią Annę Falkowską”. 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „czy koleżanka radna Anna Falkowska wyraża 

zgodę”? 

 Radna Anna Falkowska – „tak. Wyrażam  zgodę”. 
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 Radna Seniorka Józefa Błajet – „bardzo dziękuję. Poszło nam sprawnie. Myślę, że trzy 

osoby to w zupełności wystarczająca ilość osób do pracy w komisji i musimy wybrać, 

zatwierdzić jak gdyby zagłosować ten skład Komisji Skrutacyjnej. Mamy przygotowane już 

głosowanie, ponieważ to był pierwotny punkt porządku obrad. Wobec powyższego jest 

uruchomione głosowanie. Kto z pań i panów radnych jest za lub jest przeciwny lub 

wstrzymuje się od głosu powołaniem Komisji Skrutacyjnej w przedstawionym przed chwilą 

składzie? Proszę  o zagłosowanie w systemie rada”. 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 
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Radna Seniorka Józefa Błajet – „głosowanie przebiegło sprawnie. Przypominam, że 

zwykłą większością głosów wybieramy komisję. Zostało oddanych 19 głosów. Wszystkie 

oddane głosy są głosami za. Wobec powyższego gratuluję nowo wybranej Komisji 

Skrutacyjnej. Zapraszam do pracy. Teraz, ponieważ mamy Komisję Skrutacyjną. 

Przechodzimy do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie i 

szanowni państwo, ponieważ jeszcze chwilę mam władzę nad salą, czyli dostęp do 

mikrofonu, pozwolę sobie udzielić głosu. Chciałabym zaproponować kandydaturę na 

Przewodniczącego  Rady Powiatu w Żninie na kadencję 2024-2029 osobie, kobiecie, osobę 

doświadczoną samorządowo, radną rady miejskiej, kiedyś radną rady powiatu, kiedyś 

zastępcę burmistrza największej gminy w powiecie żnińskim, a więc Burmistrza Żnina, 

obecnie zarządzającą jako dyrektor jednostką kultury na terenie naszego powiatu. Myślę, że 

moja kandydatka, którą państwu proponuję, ma wiele walorów. Również ma bardzo 

przebojową osobowość. Jest doświadczona. Potrafi zarządzać ludźmi. Myślę, że będzie - jeśli  

rada oczywiście tak zdecyduje, co chcę państwu zarekomendować - z pewnością będzie 

dobrze kierowała przez najbliższą kadencję Radą Powiatu w Żninie. Jest to pani radna 

Aleksandra Nowakowska. Moje pytanie kieruję do koleżanki radnej, czy wyraża  zgodę? 

 Radna Aleksandra Nowakowska – „tak, wyrażam zgodę”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „dziękuję bardzo. Koleżanka Aleksandra zapomniała 

dodać, że z wielką ochotą. To ja już dopowiem. Czy są jeszcze inne kandydatury na 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie? Nie chcę nikogo zachęcać  tutaj, prawda, ale nie 

ma widocznie chętnych do stanięcia w szranki z panią Aleksandrą. Wobec powyższego  

proszę Komisję Skrutacyjną, która się już ukonstytuowała w międzyczasie, o przygotowanie 

karty do głosowania. Myślę, że 10 minut przerwy w zupełności wystarczy.  

Wysoka rado, wznawiamy obrady. Komisja Skrutacyjna zwarta i gotowa wróciła na salę 

obrad. Jest gotowa do przeprowadzenia głosowania. Proszę Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie zasad przeprowadzenia głosowania tajnego i przeprowadzenie 

głosowania”. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Henryk Popławski – „pani przewodnicząca, 

wysoka rado, panie starosto. Komisja Skrutacyjna powierzyła mi pełnienie. Powierzyła mi 

pełnienie funkcji Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. Na początek kilka słów 

wprowadzających. Sam wybór Przewodniczącego Rady określony jest w art. 14 ustawy o  

samorządzie powiatowym, który mówi wyraźnie, że Rada Powiatu wybiera ze swego grona 

Przewodniczącego i jednego lub dwóch Wiceprzewodniczących bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. 
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Spełniamy te wymogi, dlatego że rada jest w składzie pełnym. Przygotowaliśmy już karty do 

głosowania. Zgodnie z § 27 z kolei naszego statutu głosowanie tajne przeprowadzane jest 

przez Komisję Skrutacyjną na karcie do głosowania opatrzonej pieczęcią powiatu i podpisami 

wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej. Każdy z państwa otrzyma taką kartę do 

głosowania według listy obecności. Będę po kolei prosił każdego z państwa o podejście do  

komisji, pobranie karty, pokwitowanie pobrania karty i wrzucenie do urny. Za chwilę 

członkowie komisji sprawdzą urnę, czy urna jest pusta, żeby nie było niedomówień. 

Prosiłbym, żebyście pokazali w tą stronę zawartość urny. Dziękuję bardzo. Poprosiłbym, 

żebyście państwo zamknęli urnę, zabrali kluczyk. Każdy z państwa po otrzymaniu tej karty 

wstawia 1 krzyżyk, który będzie świadczył, że oddają państwo głos za, przeciw lub 

wstrzymujący się od głosu. Ponieważ jest tylko jedna kandydatura, więc głosowanie jest 

bardzo uproszczone. Głosujemy na kandydaturę radnej Aleksandry Nowakowskiej i każdy z  

nas się wypowiada, czy udziela jej tego wotum zaufania, tego naszego poparcia czy nie 

udziela. I w zależności od tego, jaki będzie wynik, ogłosimy wynik po zakończeniu 

głosowania i przeliczeniu głosów. Ponieważ formalnościom stało się zadość, teraz w 

kolejności alfabetycznej zapraszam po kolei do komisji celem pobrania karty i oddania głosu. 

Jako pierwsza ustępująca przewodnicząca pani Józefa Błajet. Jako druga pani radna 

Borkowska  Alina. Jako trzeci pan radny Ćwikliński Kacper. Następny Dolata Nikodem. Pani 

Falkowska Anna. Pan radny Hłond Andrzej. Radny Jaszczuk Zbigniew. Pan radny Koperski 

Paweł. Pani radna Kowal Lidia. Radny Witold Mrówczyński. Pan radny Nojgebauer Karol. 

Pani Nowakowska Aleksandra. Następny na liście jestem ja, czyli Popławski Henryk”.  

Radny Nikodem Dolata – „kolejny pan radny Przybyła Adrian. Pan radny Sikora 

Paweł”.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani radna Siwak 

Magdalena. Pani radna Szóstak-Ławińska Edyta. Pan radny Ulatowski  Ryszard. I pan radny 

Wrzesiński Maciej. Pani przewodnicząca poprosimy o kilka minut przerwy, żebyśmy mogli 

zliczyć głosy, przygotować protokół”. 

Radna Seniorka Józefa Błajet – „przychylam się do prośby. Rozumiem, że 5 minut 

wystarczy. Proszę się nie oddalać się z sali. Za  chwilę będziemy  wznawiać. 

Wznawiam obrady I sesji Rady Powiatu w Żninie. Komisja Skrutacyjna zakończyła swoją 

pracę w tym punkcie na, przewidzianą na ten punkt porządku obrad. Proszę jej 

przewodniczącego o przedstawienie wyników głosowania. Bardzo proszę panie 

przewodniczący”. 



 12 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „wysoka rado, panie 

starosto. Odczytam w tej chwili protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Powiatu w Żninie. 

Komisja w składzie: Henryk Popławski - przewodniczący, Nikodem Dolata - członek 

Komisji, Anna Falkowska - członek Komisji stwierdza, że na ogólną liczbę 19 radnych w 

głosowaniu brało udział 19 radnych. Oddano 19 głosów ważnych. W wyniku głosowania 

tajnego za  wyborem na Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie głosowało: za wyborem 

pani Aleksandry Nowakowskiej za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących  - 0. Na podstawie 

przeprowadzonego głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu podjęła 

uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie w osobie pani 

Aleksandry Nowakowskiej. Bardzo gratuluję. Podpisy komisji. Karty głosowania są  złożone 

w kopercie, opieczętowanej i podpisanej. Lista głosujących stanowi załącznik do protokołu. 

Gratuluję”. 

 Radna Seniorka Józefa Błajet – „osobiste gratulacje to będzie później troszeczkę 

czasu. Proszę o zajęcie miejsc. Powoli. Odczytam uchwałę. Jeszcze póki co prowadzę. Proszę 

mi nie zmieniać tutaj  mojego porządku. Dziękuję bardzo. Uchwała Nr I/1/2024 Rady 

Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Żninie. Na podstawie art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 

samorządzie  powiatowym oraz § 9 ust. 2 uchwały Nr XXIV/218/2013 Rady Powiatu w 

Żninie z dnia 25 czerwca 2013 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Żnińskiego 

uchwala się, co następuje: § 1. Stwierdza się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania 

tajnego bezwzględną większością głosów w obecności wymaganego ustawowego składu 

Rady Powiatu w Żninie wybrano Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie w osobie Pani 

Aleksandry Nowakowskiej. § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Teraz poproszę. 

Szanowni państwo. Zanim podejdę jeszcze do Oli chciałabym naprawdę z wielką radością, z 

wielką przyjemnością i z wielką również dla mnie ulgą przekazać sprawowanie funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie tak wspaniałej osobie, jak moja koleżanka 

Aleksandra Nowakowska. Droga Olu. W tej sali przez właściwie wszystkie kadencje, a im 

bliżej tym było lepiej, panował bardzo dobry duch. Naprawdę. Proszę mi wierzyć. Zawsze 

dobre fluidy. Mieliśmy tutaj mniejszą czy większą tak zwaną opozycję, ale ta opozycja w 

zasadzie współpracowała merytorycznie z nami, więc nie mieliśmy żadnych fajerwerków. 

Media mogą potwierdzić, że nie dawaliśmy pożywki negatywnej dla prasy, bo wiecie, że 

zawsze te rzeczy złe są na pierwszą stronę, rzeczy dobre są  niekoniecznie ciekawe. Więc o 

radzie powiatu w zasadzie złych rzeczy nie można było pisać. W związku z  tym - droga Olu, 

życzę żebyś pobiła mój  rekord i byś była 5 kadencji. Będzie trudno. Ja wiem. Bo PESEL-u 
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się nie da oszukać, ale życzę przy tak dużym poparciu, jakie uzyskałaś tu koleżanko dzisiaj, 

że to będzie wiatr w żagle. I to naprawdę będzie też motor, który będzie napędzał w tym 

dobrym kierunku, a ponieważ już nie będę chciała zabierać dzisiaj głosu. Nareszcie przestanę 

gadać. Usiądę na miejscu, gdzie będę, no jak mi Ola pozwoli, udzieli głosu. Chciałabym tak, 

jak czyniłam to przez 4 kadencje na I sesji, poprosić państwa wszystkich, żebyście w dniu 

złożenia ślubowania, czyli dzisiaj zapomnieli o polityce. W tej sali nigdy nie było polityki. 

Startujemy z różnych komitetów czy wyborczych, czy komitetów partyjnych i oczywiście 

startować z czegoś trzeba, ale tutaj jesteśmy samorządowcami i tak, jak mówi  treść 

ślubowania, pamiętajmy o tym. My nie pracujemy dla żadnej partii politycznej. My 

pracujemy dla powiatu, dla swojej gminy, którą, czy swojego okręgu, który reprezentujemy. 

Dla naszego województwa, dla Polski. My nie pracujemy dla partii politycznej i  proszę was 

bardzo, żeby na czas kadencji pięcioletniej te legitymacje partyjne - ja też taką mam - 

schować głęboko do szuflady i można to pamiętać przy jakiś tam swoich świętach 

politycznych bardzo proszę, ale na obradach i w czasie funkcjonowania rady powiatu w tej 

kadencji bądźcie państwo wolni od polityki. I Aleksandro życzę ci tego, bo wiem, że ty jesteś 

polityczką rasową, żebyś jednak też bardziej pamiętała o tym, żeby być samorządowcem. 

Naprawdę z wielką radością i przyjemnością przekazuję ci to miejsce, życzę wszystkiego 

najlepszego. No i będziemy współpracować. Jeżeli będę mogła być przydatna, zawsze służę 

pomocą, a ten skromny bukiecik to jest od całej  rady. Proszę bardzo”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „szanowni państwo. 

Jestem wzruszona, ale bardzo zaszczycona, przejmując stanowisko Przewodniczącej Rady 

Powiatu po pani Józefie Błajet. To naprawdę doświadczenie. To 17 lat pracy. Ja chcę na 

początek państwu się pokłonić i podziękować za tak duży mandat zaufania. Bardzo państwu  

za to dziękuję, doceniam i cały czas będę o tym pamiętać. Drodzy państwo, to nie jest kariera 

polityczna tutaj, to jest praca samorządowa. To jest mandat samorządowca, który w tym 

momencie chciałabym podkreślić i podziękować bardzo wyborcom. Bo wszyscy wyborcy 

postawili na nas. Na wszystkich radnych, którzy tutaj jesteśmy i to dzisiaj chcę im się 

pokłonić, wszystkim słuchaczom i podkreślić, że bardzo dziękujemy za ten mandat zaufania i 

postaramy się go spełnić jak najlepiej. Drodzy państwo, jestem samorządowcem. Dziękuję za 

to polityczne podkreślenie. Jestem samorządowcem i pozwólcie państwo, że podkreślę 

szerokość i wielozadaniowość powiatu. Mamy przed sobą wiele zadań. Będziemy się 

wspólnie wspierać, doradzać i bardzo proszę państwa o radę, o wsparcie i o to, żebyśmy  

zawsze byli razem - tak jak ustępująca przewodnicząca powiedziała. Tak sobie to wyobrażam. 

Szanowni państwo, powiat ma kilka samorządów. Ja chcę tu w tym momencie bardzo 
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podkreślić, że tak jak powiat z wszystkimi samorządami współpracował, tak dzisiaj jesteśmy  

zadowoleni, że ślubowanie złożył pan Burmistrz Żnina, któremu chcę bardzo serdecznie 

pogratulować - pan Łukasz Kwiatkowski. A również jest  to miejsce dla Gąsawy. Chciałabym 

bardzo pogratulować panu burmistrzowi Jackowi Superczyńskiemu, bo on też dzisiaj złożył  

ślubowanie i objął rządy w gminie Gąsawa. Również musimy pamiętać o tych, którzy nadal 

piastują swoje funkcje, jak gmina Łabiszyn - pan Jacek Idzi Kaczmarek. Gratuluję jemu 

bardzo. Pan Michał Pęziak - pan Burmistrz Barcina. Też jemu gratuluję, że dalej objął 

stanowisko. I mniej znany, ale już zaczynamy współpracować - Pan Leszek Grzeczka w  

gminie Janowiec Wielkopolski. Szanowni państwo to są gminy całego powiatu. Jest 

oczywiście nadal jest wójt Rogowa - Tomasz Michalczak. Oczywiście bardzo z  tego się 

cieszymy. Wszystkie gminy w powiecie żnińskim, z którymi powiat zawsze współpracował i 

na taką współpracę liczymy. Szanowni państwo, na zakończenie chciałabym powiedzieć, że 

tej współpracy, tej merytorycznej pracy dobrej życzę państwu, życzę sobie i takiej 

merytorycznej współpracy oczekuję. Jeszcze raz bardzo dziękuję. Drodzy państwo pozwólcie, 

że jako nowo wybrana Przewodnicząca Rady Powiatu podziękuję ustępującej Józefie Błajet, 

która zostawiła w tej radzie powiatu  bardzo dobre zdanie, bardzo dobrą atmosferę. Zostawiła 

swoje ogromne doświadczenie i to doświadczenie przekazywała. My wszyscy mamy swoje 

kwalifikacje zawodowe, swoje doświadczenia, ale zawsze chcemy je tutaj wykorzystać. I pani 

Józefa Błajet zawsze miała uśmiech, zawsze miała to dobre słowo do każdego i zawsze 

umiała powiedzieć coś takiego, że człowiek był szczęśliwy, zadowolony. Po prostu łagodziła 

różne sytuacje. I gratuluję, że zostaje w naszej radzie drodzy państwo, bo dalej jest radną rady 

powiatu, ale pozwólcie państwo, że w imieniu całej rady - jestem zaszczycona, że całej rady, 

którą pani przewodnicząca podkreślała, że jest nowa, w części dużej jest nowa - przekażę te 

kwiaty za 17 lat pracy cegiełki w radzie powiatu. Pani Józefo - prywatnie jesteśmy 

koleżankami - Józefo, Józia, pozwól, że z tych wszystkich dobrych twoich doświadczeń będę 

korzystać. Zawsze liczę na dobre słowo, wsparcie i pomoc. Zapraszam do tej współpracy. 

Dziękuję za wszystko w imieniu powiatu żnińskiego, w imieniu wszystkich radnych. I mamy  

tutaj niespodziankę za te 17 lat od 18 radnych. Niespodzianka drobiazg, a kwiaty niech 

przypominają, że bardzo to doceniamy i  dziękujemy”. 

Radna Józefa Błajet – „ja bardzo dziękuję. Wysoka rado, wracamy do pracy, bo 

dopiero mamy kilka punktów zrealizowanych. Mam ogromną przyjemność przekazać dalsze 

prowadzenie obrad koleżance, nowo wybranej przewodniczącej - pani Aleksandrze 

Nowakowskiej”. 
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Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z listą pokwitowań odbioru kart do głosowania i 

znajdującymi się w zaklejonej kopercie opatrzonej pieczęciami Rady Powiatu w Żninie 

wypełnionymi kartami do głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

W wyniku głosowania tajnego za wyborem na Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Żninie Pani Aleksandry Nowakowskiej  

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Uchwała Nr I/1/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Żninie została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Żnińskiego. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

proszę o wysłuchanie kolejnego punktu, który jest w kolejności  jako 5: "Podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru Starosty Żnińskiego". Wyboru Starosty Żnińskiego dokonuje się 

bezwzględną większością głosów w głosowaniu tajnym. Zgodnie z § 27 Statutu Powiatu 

Żnińskiego głosowanie tajne przeprowadza powołana przez Radę na czas trwania komisji 

Komisja Skrutacyjna, która została już wybrana w poprzednim punkcie porządku obrad. 

Szanowni państwo, bardzo  proszę o zgłaszanie kandydatur na Starostę  Żnińskiego. Widzę, 

pani radna Józefa Błajet. Bardzo proszę”.  

 Radna Józefa Błajet – „dziękuję bardzo. Wysoka rado, pani przewodnicząca, panie 

starosto - jeszcze urzędujący, wysoka rado. Mam wielki zaszczyt i ogromną przyjemność 

zgłosić kandydaturę na Starostę Żnińskiego. Jest to osoba państwu doskonale znana, 

doświadczony samorządowiec z ogromnymi zasługami dla rozwoju naszego powiatu, 

wspaniały strateg nieulegający wielu sytuacjom, naciskom, gdzie okazuje się po pewnym 

czasie, że miał stuprocentową rację i dobrze, że nie uległ naciskom. Doświadczyliśmy to 

zarówno przy prywatyzacji, oddłużeniu szpitala, przy innych kwestiach. No w tej chwili taką 

ostatnią sprawą, która będzie mam nadzieję załatwiona też dzięki uporowi mojego, naszego 

kandydata. Sprawą śmieci janowieckich - to też dzięki jego uporowi uda się to 

najprawdopodobniej zrealizować bez udziału środków powiatu. Jeżeli chodzi o kandydaturę. 

No cóż. Dwadzieścia parę lat pełnienia funkcji starosty, bardzo duże doświadczenie, 
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umiejętność współpracy z wszystkimi siłami politycznymi i powiedziałabym, że taka 

apolityczność w pracy samorządowej. No, bo nie ukrywam - mówię tutaj o panu obecnym 

Staroście Żnińskim - panu  Zbigniewie Jaszczuku. Obserwuję - jak część z nas - pana starostę 

w jego działalności od kilkunastu lat i powiem, że na ten moment jest to moim zdaniem - 

mam nadzieję, że państwa również - najlepszy kandydat na stanowisko Starosty Żnińskiego. 

Mam taką cichą nadzieję, że kandydat wyrazi zgodę na podjęcie się jeszcze na jedną kadencję 

tej działalności. Ta osoba przy współpracy z tak dobrą radą - jaką mamy wybraną dzięki 

naszym wyborcom na tą kadencję. No ta osoba, powiedziałabym, zapewnia bardzo dobry 

rozwój powiatu, wykorzystanie wszystkich możliwych sytuacji, gdzie możemy pozyskać 

środki  zewnętrzne. Również to, o czym mówiła pani przewodnicząca, czyli ta współpraca z 

samorządami gminnymi, bo przecież mieszkańcy powiatu to są mieszkańcy naszych gmin. 

Więc tutaj tych zadań wspólnych jest sporo - jeżeli tylko chce się je realizować  i pan starosta 

Zbigniew Jaszczuk myślę, że posiada dużą umiejętność współpracy z włodarzami gmin - pod 

warunkiem, że  ci włodarze oczywiście taką wolę wykazują. Myślę, że to, co się stało po 

ostatnich wyborach, czego dokonali nasi wyborcy, dokonali pewnych jednak zmian - jeśli 

chodzi o włodarzy. Pokazali niektórym czerwoną czy żółtą kartkę. To daje też do myślenia. 

Myślę, że właśnie po tych zmianach tym bardziej ta wola współpracy ze strony  samorządów 

będzie pełna, większa i do tej współpracy włączą się wszyscy włodarze gmin. No cóż można 

by o panu Zbigniewie Jaszczuku mówić długo, ale po co. Prawda? Wszyscy go znamy. Jest 

tylko podstawowe pytanie, które zada zapewne pani przewodnicząca i nie chcę jej uprzedzać. 

I mam nadzieję, że będziemy mieli możliwość  głosowania nad tą kandydaturą. Dziękuję 

bardzo”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję pani Józefie 

Błajet. I pytam - czy kandydat wyraża zgodę na  kandydowanie na Starostę Żnińskiego”? 

 Radny Zbigniew Jaszczuk – „tak, wyrażam zgodę”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „czy są inne kandydatury 

na stanowisko Starosty Żnińskiego? Jeśli nie ma innych kandydatur, przechodzimy do 

procedury wyboru. W takim razie proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do  

głosowania. Ogłaszam 10 minut  przerwy. 

Bardzo proszę o sprawdzenie urny. Dziękujemy komisji. Proszę Komisję Skrutacyjną o 

przeprowadzenie głosowania. Oddaję głos przewodniczącemu”. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani 

przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto. Podobnie jak przy poprzednim głosowaniu 

zasady są dokładnie te same, więc nie będę ich omawiał. Przygotowanych jest 19 kart do 
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głosowania. Głosujemy dokładnie tak samo jak za poprzednim razem. Pani przewodnicząca 

już mnie wyręczyła z części obowiązków i nie muszę sprawdzać urny, bo już to zostało 

dokonane. W związku z powyższym przystępujemy do pobierania kart do głosowania. I do 

głosowania zapraszam panią radną Błajet Józefę. Pani Borkowska Alina. Pan radny 

Ćwikliński Kacper. Pan radny Dolata Nikodem. Pani radna Falkowska Anna. Pan radny 

Hłond Andrzej. Pan radny Jaszczuk Zbigniew. Pan radny Koperski Paweł. Pani radna  Kowal 

Lidia. Pan radny Mrówczyński Witold. Pan radny Nojgebauer Karol. Pani radna 

Nowakowska Aleksandra”.  

Radny Nikodem Dolata – „pan radny Popławski Henryk. Pan radny Przybyła Adrian. 

Pan radny Sikora  Paweł. Pani radna Siwak Magdalena”.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani radna 

Szóstak-Ławińska Edyta. Pan radny Ulatowski Ryszard. I pan radny Wrzesiński  Maciej. Pani 

przewodnicząca, wobec zakończenia głosowania prosimy o 5 minut przerwy, żebyśmy mogli 

przeliczyć głosy i sporządzić protokół”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „tak, panie 

przewodniczący, szanowna komisjo, bardzo proszę  o przeliczenie głosów i podanie nam 

wyniku. Od 5 do 10 minut. 

Panie i panowie radni, komisja wróciła. Proszę pana przewodniczącego o odczytanie 

wyników”. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani 

przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto. Po przeliczeniu głosów i sprawdzeniu kart 

odczytam w tej chwili protokół. "Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Powiatu w Żninie. 

Komisja w składzie: Henryk Popławski - przewodniczący komisji, Nikodem Dolata - członek 

komisji, Anna Falkowska - członek komisji stwierdza, że na ogólną liczbę 19 radnych w 

głosowaniu brało udział 19 radnych. Oddano 19 głosów ważnych. W wyniku głosowania 

tajnego za wyborem na Starostę Żnińskiego głosowało: za wyborem pana Zbigniewa 

Jaszczuka za - 16, przeciw - 0, wstrzymujących  się - 3. Na podstawie przeprowadzonego 

głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 

wyboru Starosty Żnińskiego w  osobie pana Zbigniewa Jaszczuka. Gratuluję”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie starosto, gratuluję 

bardzo. Pozwoli pan, że odczytałam uchwałę Nr I/2/2024 roku Rady Powiatu w Żninie z dnia 

7 maja 2024 w sprawie wyboru Starosty Żnińskiego. Na podstawie art. 27 ust. 1 i 2 ustawy z 

dnia 5 czerwca '98 roku o samorządzie  powiatowym (Dz. U. z 2024, poz. 107). Uchwala się, 

co następuje: § 1, pkt. 1. Stwierdza  się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego, 
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bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Powiatu w Żninie wybrano 

Starostę Żnińskiego w osobie Pana Zbigniewa Jaszczuka. § 2. Wykonanie uchwały powierza 

się Przewodniczącemu Rady Powiatu. Uchwała wchodzi w życie z dniem  podjęcia. Panie 

starosto, gratulujemy. Gratuluję i życzę sukcesów, powodzenia”. 

 Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „pani przewodnicząca, wysoka rado, szanowni, 

szanowni państwo. Ja tak w tej chwili staram się w pamięci pozbierać wyniki głosowań z tych 

siedmiu już w moim przypadku głosowań, co do wyboru na funkcję Starosty Żnińskiego i nie 

przypominam sobie takiej sytuacji, żeby nie było głosów przeciwnych, a w tym wypadku są 

tylko 3 głosy wstrzymujące się, 16 głosów pozytywnych. Zajrzałem wczoraj do protokołów 

sprzed 5, 5 i pół roku - wtedy było 14 głosów za, 2 przeciwne i 3 wstrzymujące się - z tego co  

pamiętam. Nie wspomnę już o tych sesjach w pierwszej kadencji, kiedy były tutaj burzliwe 

obrady na tej sali, bo najpierw jeszcze w  Urzędzie Miejskim, później tutaj mieliśmy własną 

salę. Także wynik zobowiązuje. Myślę, że ten wynik, jaki osiągnęła przewodnicząca rady, 

czyli wszyscy radni zagłosowali za wyborem pani Aleksandry Nowakowskiej na funkcję 

przewodniczącej rady. Powiedziałbym nasi radni poszli wzorem radnych sejmiku. Pani 

Elżbieta Piniewska wczoraj również otrzymała 30 głosów, komplet głosów - jeżeli chodzi o 

wybór na przewodniczącą sejmiku. To należy również docenić i zauważyć. Ja później jeszcze 

kilka zdań na temat powiem działalności w tej przyszłej kadencji, którą rozpoczynamy, bo 

przyznam się, że nie daliście mi szansy, żebym wam coś obiecał przed wyborem. Takiej 

szansy nie było, ale jak będę zgłaszał kandydatów na członków zarządu, to pozwolę  sobie 

jeszcze kilka zdań, w dużym oczywiście skrócie  powiedzieć. Na tym etapie wszystkim 

państwu bardzo serdecznie dziękuję i myślę, że ta praca w tej siódmej kadencji powiatu 

żnińskiego  będzie co najmniej taka, jaka była w szóstej kadencji, a jak będzie udało się 

zrobić coś jeszcze więcej, to będziemy myślę wszyscy z tego zadowoleni. Dziękuję bardzo”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni. 

Pozwólcie, że pogratuluję jeszcze raz. Panie starosto, brawa dla pana. Brawa dla Starosty 

Żnińskiego”. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z listą pokwitowań odbioru kart do głosowania i 

znajdującymi się w zaklejonej kopercie opatrzonej pieczęciami Rady Powiatu w Żninie 

wypełnionymi kartami do głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

W wyniku głosowania tajnego za wyborem Pana Zbigniewa Jaszczuka na Starostę Żnińskiego   

Głosowało 19 radnych: „za” - 16; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 3. 
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Uchwała Nr I/2/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Starosty Żnińskiego została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty i pozostałych 

członków Zarządu Powiatu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

punkt 6 uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty i pozostałych członków Zarządu Powiatu. 

Wyboru wicestarosty i pozostałych członków Zarządu Powiatu dokonuje się zwykłą 

większością głosów na wniosek starosty w głosowaniu tajnym. I zgodnie z § 27 Statutu 

Powiatu Żnińskiego głosowanie tajne przeprowadza powołana przez radę na czas trwania 

sesji Komisja Skrutacyjna, która została już wybrana. Poproszę więc o zgłaszanie kandydatur 

na Wicestarostę i pozostałych członków Zarządu Powiatu przez Starostę Żnińskiego pana 

Zbigniewa Jaszczuka”. 

 Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „pani przewodnicząca, wysoka rado, szanowni 

państwo. Tak jak zapowiedziałem - kilka zdań najpierw natury ogólnej. Rozpoczynamy 

siódmą kadencję funkcjonowania rady powiatu po reformie samorządowej z 1998 roku. Przez 

najbliższych 5 lat w 19-osobowym składzie rady będziemy realizować zadania służące 

powiatowi żnińskiemu. W radzie bieżącej kadencji jest 10 radnych ze składu rady szóstej  

kadencji. Proponuję wysokiej radzie - to, co już tutaj było dzisiaj powiedziane - formułę 

funkcjonowania podobną do tej, która sprawdziła się w poprzedniej kadencji, tzn. formułę 

niepolityczną, bez klubów radnych, dyscyplin klubowych i partyjnych. Na szczeblu powiatu  

jest to najlepsze rozwiązanie, które służy lokalnej społeczności, a nie interesom partyjnym. 

Coraz więcej samorządów powiatowych przyjmuje taką formułę. I kilka zdań dosłownie w 

dużym oczywiście skrócie co do zadań, jakie przed nami stoją, do realizacji w bieżącej 

kadencji. Więc przede wszystkim drogi - jak państwo wiecie drogi, drogi i jeszcze raz drogi. 

Mamy, my i gminy i województwo - mamy zaległości na drogach. Planujemy w tej kadencji, 

którą rozpoczynamy modernizację około 150 km dróg. Przypomnę, że w latach 2018-'24, 

czyli w tej mijającej kadencji zrobiliśmy 162 km dróg w tym 3 mosty - co chcę zaznaczyć. Na 

7 mostów, jakie były w ogóle w powiecie żnińskim do zrealizowania, kończymy ostatni most 

w Wójcinie. Także będziemy się koncentrowali na nawierzchniach dróg, a przypomnę 

państwu, że budowa  jednego mostu to tak mniej więcej 12 do 15 km drogi. To jest taka skala 

problemu w tej mijającej kadencji. Były zrobione mosty również w Gąsawie i w Rogowie. 

Sprawa chodników - chodniki tak jak przyjęliśmy zasadę chyba w drugiej kadencji przy 
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udziale finansowym gmin. Najpilniejszy do realizacji to chodniki w Wenecji, Gorzyce i 

Juncewo. Natomiast ścieżki rowerowe - przygotowywane są dokumentacje na ścieżki dla 

rowerów. Ścieżka rowerowa bardzo potrzebna z Łabiszyna do Smerzyna na miejsce 

wypoczynku dla mieszkańców Łabiszyna. Następnie ścieżka rowerowa z Gąsawy do 

Biskupina, ulica Wilczkowska przedłużenie do rozjazdu na Wilczkowo i Januszkowo, jak  

również ścieżka na punkt widokowy w Gąsawie. Budowa kortów tenisowych i boisk 

sportowych. Mam tutaj na myśli przede wszystkim infrastrukturę w Zespole Szkół 

Niepublicznych w Janowcu. Tam jest przygotowana dokumentacja z dofinansowań unijnych. 

Chcielibyśmy to zadanie wykonać. Chcielibyśmy rozszerzyć i polepszyć usługi medyczne w 

Pałuckim Centrum Zdrowia, czyli w szpitalu, który jest w 100% własnością powiatu. Tym z 

państwa, którzy nie wiedzą, bo może nie wszyscy o tym wiedzą. Jest realizowany aktualnie 

program doposażenia szpitalnego Oddziału Ratunkowego za kwotę około 8 mln zł. Trwają 

procedury przetargowe. Dalszy  rozwój bazy dydaktycznej szkół prowadzonych przez powiat 

żniński - jest tych szkół 6. Rozbudowa bazy rekreacyjnej, turystycznej i sportowej. Następnie 

budowa źródeł odnawialnych energii do obiektów, których własnością jest powiat, czyli 3 

DPS-y i szpital. Jest przygotowywana aktualnie dokumentacja i to chcielibyśmy wykonywać. 

To, co zostało tutaj dzisiaj już wspomniane. Myślę, że wreszcie zostanie zakończona i 

skończona likwidacja odpadów w Janowcu. Wczoraj, nie wiem czy państwo mieliście okazję 

oglądać - około godz. 17:30 - 18:00 na jednym z kanałów telewizji została podana informacja, 

że ten program pilotażowy, na który my złożyliśmy jako powiat również  wniosek na 100% 

dofinansowanie, ten program jest przygotowywany. Dokumentacja jest weryfikowana i ja 

podejrzewam, że jeszcze przed wyborami do Parlamentu Europejskiego, czyli przed 9 

czerwcem, będą informacje na ten temat. To pewnie będzie jeden z elementów kampanii 

wyborczej. Dalsze wspieranie przedsiębiorczości poprzez środki z urzędu pracy. I z tych 

zadań takich namacalnych, remontowych, budowlanych - modernizacja DPS-u w Tonowie - 

jeżeli chodzi o klatkę schodową i poddasze. Realizacja zadań drogowych - tak jak 

powiedziałem - widzę to tą realizację przy udziale środków gmin po 50% - jeżeli chodzi o 

zaangażowanie środków powiatu i środków gmin. Angażowanie środków finansowych 

powiatu powinno odbywać się równomiernie na teren wszystkich sześciu gmin z 

uwzględnieniem ich potencjału ludnościowego, powierzchniowego oraz zasobów natury 

infrastruktury lokalnej. W zarządzie powiatu winni być, o ile to możliwe, reprezentanci 

poszczególnych gmin. W powiecie jest 6 gmin, ale jest 5 miejsc - jeżeli chodzi o zarząd 

powiatu. W prezydium rady powiatu powinni zasiadać reprezentanci komitetów  wyborczych, 

którzy wprowadzili najwięcej osób do tego gremium. W poszczególnych komisjach rady 
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powinni pracować, o ile to możliwe, osoby merytorycznie przygotowane do tej pracy. Tak 

zrównoważony, zorganizowany samorząd daje szansę wykonywania wielu zadań służących 

lokalnej społeczności. Kadrę pracowniczą mamy bardzo dobrą. Zespół ludzi będzie 

opracowywał i przygotowywał wnioski o środki zewnętrzne, w tym  środki z Krajowego 

Planu Odbudowy. W corocznych budżetach na kolejne lata będą uwzględniane najpilniejsze 

zadania ukierunkowane na te, które mają największą szansę na dofinansowanie. Sądzę, że 

bieżąca kadencja przyczyni się do dalszego rozwoju powiatu, a realizacja zadań będzie 

wynikiem ustaleń i kompromisów wypracowanych najpierw przez zarząd, a następnie przez 

wysoką radę. I szanowni państwo przechodząc do zgłoszenia kandydatów na Wicestarostę i 

członków Zarządu. Więc chciałem zgłosić na Wicestarostę jako kandydata pana Andrzeja 

Hłonda. Andrzeja Hłonda myślę przestawiać tutaj specjalnie nie trzeba. Pracuje w powiecie 

żnińskim od samego początku. Najpierw jako Kierownik Wydziału Oświaty, później 

Sekretarz Powiatu i od 2013 roku jako wicestarosta. Edyta Szóstak-Ławińska. W ostatniej 

kadencji członek zarządu powiatu, która reprezentuje gminę Barcin. Andrzej oczywiście 

reprezentuje gminę Łabiszyn. Pani Józefa Błajet - w związku z tym, że - jak powiedziałem - 

w powiecie jest 6 gmin, a miejsc w zarządzie - 5. Pani Józefa Błajet pod opiekę dostanie 

gminę Rogowo i gminę Gąsawę, tak jak tutaj zostało dzisiaj  powiedziane. I pani Józefa jest 

od trzeciej kadencji przewodniczącą rady powiatu. Także działalność samorządowa jest jej 

doskonale znana. Mogę dodatkowo dodać, że uczestniczyła prawie we wszystkich 

posiedzeniach zarządu, choć nie musiała. Była zaproszona, uczestniczyła i miała bieżące 

informacje, bo w poprzednim rozdaniu 5 gmin miało, że tak powiem, swojego przedstawiciela 

w zarządzie powiatu, a gmina Rogowo miała przewodniczącą rady, która w tym gremium 

uczestniczyła. I jako członka Zarządu proponuję pana Ryszarda Ulatowskiego - wieloletniego 

prezesa Lokalnej Grupy Działania. Aktualnie pracownika Pałacu w Lubostroniu. Również 

samorządowca. Pracował w samorządzie przez 12 lat. Zwracam się do wysokiej rady o wybór 

tych osób, które zaproponowałem na członków zarządu. Dziękuję bardzo”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję panu staroście  i 

zapytuję kandydatów - podanych przez Starostę Żnińskiego - czy wyrażają zgodę. Na 

Wicestarostę Powiatu Żnińskiego pana Andrzeja Hłonda. Czy pan wyraża zgodę”? 

Radny Andrzej Hłond – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Wyrażam zgodę”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję panu 

Andrzejowi. Zapytuję panią Edyta Szóstak-Ławińska - czy pani wyraża zgodę”? 

Radna Edyta Szóstak – Ławińska – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Tak, 

wyrażam zgodę”. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „zapytuję panią Józefę, 

pani Józefa Błajet - czy pani wyraża zgodę”? 

Radna Józefa Błajet – „bardzo dziękuję panu staroście za tą propozycję. Wyrażam 

zgodę”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „pan Ryszard Ulatowski - 

czy pan wyraża zgodę”? 

Radny Ryszard Ulatowski – „wyrażam zgodę”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „szanowni państwo, 

wszyscy kandydaci zaproponowani wyrazili zgodę, więc bardzo proszę Komisję Skrutacyjną 

o przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam 10 minut przerwy. 

Komisja Skrutacyjna powróciła. Pozwoli pan przewodniczący, że znowu wesprę i powiem, że 

bardzo proszę  o pokazanie nam urny. Dziękuję bardzo. Proszę Komisję Skrutacyjną o 

przeprowadzenie głosowania”. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani 

przewodnicząca, wysoka rado, w tej chwili głosowanie będzie przebiegało troszkę inaczej niż 

poprzednie głosowania. Głosowanie będzie wyglądało w ten sposób, że otrzymują państwo 

kartę do głosowania, która podobnie jak poprzednio jest opieczętowana pieczęcią powiatu, 

jest opatrzona podpisami całej Komisji Skrutacyjnej, czyli karty są ważne i zwróćcie państwo 

uwagę, że w odróżnieniu od poprzedniego głosowania, nie głosujemy na jednego kandydata, 

tylko są to jakby cztery odrębne głosowania. W związku z powyższym należy przy każdym z 

kandydatów postawić jeden krzyżyk. Postawienie dwóch krzyżyków przy którymkolwiek 

kandydacie oznacza dla tego kandydata głos nieważny. Niepostawienie żadnego krzyżyka 

przy danym kandydacie powoduje, że głos zostaje nieoddany. Ale dotyczy to tylko i 

wyłącznie tego kandydata, który byłby oddany głos w sposób nieprawidłowy. Więc nie 

unieważnia całej karty. Unieważnienia głosowanie dla danego kandydata. Podobnie jak 

poprzednio, po kolei będziemy zapraszali wszystkich państwa do pobrania kart. Tu troszkę 

wolniej pójdzie dlatego, że głosowanie będzie przebiegało jednak troszkę dłużej, a nie 

będziemy robili zatoru przy urnie. W związku z powyższym przystępujemy do głosowania - 

chyba, że są jakieś pytania, wątpliwości. Zapraszam. Pani radna Błajet Józefa Pani radna 

Borkowska Alina. Pan radny Ćwikliński  Kacper. Pan radny Dolata Nikodem. Pani radna 

Falkowska Anna. Pan radny Hłond Andrzej. Pan radny Jaszczuk  Zbigniew. Pan radny 

Koperski Paweł. Pani radna Kowal Lidia. Pan radny Mrówczyński Witold. Pan radny 

Nojgebauer Karol. Pani radna Nowakowska Aleksandra”.  
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Radny Nikodem Dolata – „pan radny Popławski Henryk. Pan radny Przybyła Adrian. 

Pan radny Sikora Paweł. Pani radna Siwak Magdalena. Pani radna Szóstak-Ławińska Edyta. 

Pan radny Ulatowski  Ryszard. Pan radny Wrzesiński Maciej”.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

poczekamy, aż pan Maciej Wrzesiński odda głos. Bardzo dziękuję wszystkim państwu za 

oddanie głosów i proszę komisję o przeliczenie. 5 do 10 minut bardzo  proszę przerwy. 

Głosy są podliczone. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 

przedstawienie wyników głosowania”. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani 

przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto. Spoczywa na mnie obowiązek odczytania 

protokołu. Nie chciałbym już się powtarzać. Skład komisji się nie zmienił i żeby nie 

przeciągać, to powiem krótko. Wszyscy dostali 19 głosów za. Takiej jednomyślności sobie 

nie przypominam, ale jest to bardzo optymistyczny prognostyk”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie starosto, panie 

przewodniczący. Pozwólcie państwo, że najpierw odczytam uchwałę. Uchwała Nr I/3/2024 

Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 w sprawie wyboru Wicestarosty i pozostałych 

członków Zarządu Powiatu. Na podstawie art. 27 stosowna uchwała. Uchwala się, co 

następuje: § 1. Stwierdza się, że na wniosek Starosty Żnińskiego w wyniku 

przeprowadzonego głosowania tajnego, zwykłą większością głosów w obecności 

wymaganego ustawowego składu Rady Powiatu w Żninie dokonano wyboru Wicestarosty i 

pozostałych  członków Zarządu Powiatu w osobach: Wicestarosta – pan Andrzej Hłond, 

członek Zarządu – pani Edyta Szóstak-Ławińska, członek Zarządu - pani Józefa Błajet, 

członek Zarządu - pan Ryszard Ulatowski. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Staroście 

Żnińskiemu. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Szanowni państwo, tylko dwa 

słowa sobie udzielę. Gratuluję państwu. To jest świetny wynik. To jest rewelacja dla nas. 

Panie starosto, dziękuję za takie skrótowe przedstawienie tego dorobku zarządu, które 

wcześniej pan przed tymi wyborami przedstawił. To naprawdę ujmujące. To daje znowu wiatr 

w żagle do dalszego  działania, a jeżeli mamy taki dobry wynik to tylko wystarczy wszystkim 

serdecznie pogratulować. Oddaję głos panu staroście”. 

Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „chciałbym podziękować członkom zarządu w 

nowej siódmej kadencji funkcjonowania rady powiatu. No i powiem tak: wynik 

przewodniczącej, wynik członków zarządu świadczy o tym, że już na starcie w tej radzie 

tworzy się dobry  klimat, dobra atmosfera pracy i tak jak powiedziałem, jak uda się zrobić coś 

lepiej jak w szóstej kadencji, to będzie bardzo dobrze, a znaki ku temu są. Pozwólcie 
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szanowni państwo, że w związku z tym, że został wybrany nowy zarząd w pełnym składzie, 

podziękuję bardzo serdecznie pani Zofii Kozłowskiej, która w zarządzie powiatu pracowała 

od 2002  roku, czyli kadencji pięć, pięć kadencji. Chciałem ci Zosia po prostu za te wiele lat 

pracy podziękować, za konstruktywną pracę w Zarządzie Powiatu. Myślę, że nasza i twoja 

rola nie kończy się na pracach w radzie powiatu, bo ja jeszcze chciałem ci podziękować za to, 

że jesteś wieloletnią członkinią kół gospodyń wiejskich i spółek rolniczych i wielu innych 

organizacji wśród rolników, wśród społeczności w szczególności tutaj gminy Żnin, ale i 

powiatu żnińskiego, całego województwa wiele wykonujesz pozytywnych, pożytecznych 

działalności. Także jeszcze raz w imieniu, myślę wszystkich państwa Zosi podziękujemy za 

wieloletnią pracę. Życzymy zdrowia, wszystkiego dobrego.” 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „pani Zofia prosi pewnie o 

głos”. 

Zofia Kozłowska – „pani przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto, drogi 

zarządzie. Jestem niezmiernie wzruszona tymi słowami, które tu przed chwilą usłyszałam, bo 

rzeczywiście 22 lata minęły, miną, bo to kadencja kończyła się jesienią. Sprawowałam 

funkcję radnej, członka zarządu powiatu. Patrząc na  dzisiejszy skład rady, bardzo się cieszę, 

że została odmłodzona. Dlatego właśnie wszystkim nowym, nowo wybranym radnym życzę 

pomyślności do podejmowania doskonałych, wspaniałych, tak by nasz powiat rozwijał się jak 

do tej pory. Tego z całego serca życzę. Również dziękuję za wspaniałą współpracę byłym już 

radnym, którzy uzyskali na kolejną kadencję mandat. Bardzo dobrze nam się współpracowało 

- za co również serdecznie dziękuję. No i drogiemu zarządowi, starostom, dzisiaj też 

wybranym. Z serca ogromnie gratuluję, dalszych sukcesów i dobrych podejmowania 

doskonałych uchwał, bo pan starosta słynie zawsze z merytoryki i z przemyślenia 

wszystkiego, zanim podejmie. Naprawdę w dalszym ciągu życzę. Życzę także pracy dobrej 

zarządowi, bo bardzo mile będę wspominać, bo rzeczywiście sporo czasu minęło. Mogliśmy 

się wzajemnie poznać i wszystkie, uchwały były podejmowane były zawsze zgodnie. 

Oczywiście były różne też zdania, ale to tak już jest, że jak jest różnica zdań to też budujące, 

bo na takich zasadach postęp jakby tworzy się. I dziękuję naszej drogiej pani 

przewodniczącej, koleżance Józi przede wszystkim za to, że doskonale prowadziła tą radę 

przez prawie 18 lat. Więc to było wspaniałe, jak wspominaliśmy i  słyszeliśmy tutaj nie było 

jakiś takich niepotrzebnych nieporozumień. Rada współpracowała zgodnie, z czego, czego i 

teraz z całego serca życzę. Oby tak było dalej. Oby nasz powiat żniński zawsze był dobrze 

wspominamy i dobrze odbierany  na zewnątrz. A jak tu wspomniał pan starosta - jestem 

jeszcze w kapitule konkursu "Rolnik Pomorza i Kujaw". To jest nas na właściwie z całego 
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naszego województwa ten konkurs jest zorganizowany. Więc mam sporo ludzi z 

województwa znanych, znajomych, którzy mówią, że w Żninie, w powiecie dobrze się dzieje. 

Macie dobrego gospodarza. Panie starosto powtarzam to, co słyszę też od ludzi  znajomych. 

Życzę wam moi drodzy na tą pięcioletnią kadencję, bo już teraz tak jest, oby ta współpraca 

była dalej tak wspaniała jak do tej pory. I uchwały i zarządzenia były merytoryczne, które 

naszemu powiatowi przyniosą sławę, chwałę i rozwój. Dziękuję wszystkim bardzo 

serdecznie, a nowej pani przewodniczącej oczywiście również wspaniałej współpracy i 

prowadzenia tej odmłodzonej naszej powiatowej rady”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „bardzo dziękujemy pani 

Zofii Kozłowskiej za te budujące słowa. Życzymy dalszych sukcesów i wszystkiego 

najlepszego. Panie i panowie radni, zanim przystąpię do siódmego punktu, mamy 

wspaniałych gości. Odwiedził nas nowy Burmistrz Żnina - pan Łukasz Kwiatkowski z 

radnymi. Witamy bardzo  serdecznie. Panie burmistrzu, pozwoli pan, że w imieniu moim i 

całej rady pogratulujemy, życzymy sukcesów. Z zadowoleniem przyjęliśmy informację, że 

pan złożył już ślubowanie i  rozpoczyna pracę. Życzymy panu wiele sił, wiele nowych 

wyzwań, które stoją przed panem. Wiemy, bo znamy pana, że pan tu właśnie pracował i 

pracowaliśmy, wiele lat z panem współpracowaliśmy, że ta współpraca będzie tylko piękna. 

Po tych budujących słowach, po tych wynikach, jakie tutaj mamy na naszej radzie powiatu do 

tego momentu jest to naprawdę budujące. To daje tylko wiatr w żagle. Czy pan burmistrz 

zechciałby zabrać głos? Nie. Pan burmistrz nie chce zabierać głosu, ale słyszę. Gratulujemy 

jeszcze raz. Słyszę, że mamy pana Przewodniczącego Rady Miasta Żnina, Rady Miejskiej w 

Żninie - Idziego Mądrego. I pan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Żninie pan Andrzej 

Kurek. Szanowni państwo, burmistrz w takiej dobrej obstawie, z takim dobrym wsparciem, z 

nową energią, z nowymi wyzwaniami. Życzymy, gratulujemy, cieszymy się i powodzenia. 

Panie i panowie radni, chciałabym sprawdzić, bo krąży lista, gdzie państwo mogliście 

wpisywać się do komisji. Czy wszyscy już mieli możliwość zapoznać się z tą listą, wpisać 

się? Ewentualnie - jak mówiła, mówiły koleżanki dopisać się i tak dalej”. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z listą pokwitowań odbioru kart do głosowania i 

znajdującymi się w zaklejonej kopercie opatrzonej pieczęciami Rady Powiatu w Żninie 

wypełnionymi kartami do głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania: 

Za wyborem Pana Andrzeja Hłonda na Wicestarostę  

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Za wyborem Pani Józefy Błajet na członka Zarządu Powiatu w Żninie  

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Za wyborem Pana Ryszarda Ulatowskiego na członka Zarządu Powiatu w Żninie 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Za wyborem Pani Edyty Szóstak – Ławińskiej na członka Zarządu Powiatu w Żninie  

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

  

Uchwała Nr I/3/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Wicestarosty i pozostałych członków Zarządu Powiatu w Żninie została podjęta i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

   

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu w Żninie.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „punkt 7 naszego porządku 

obrad: "Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w 

Żninie". Dokonują się bezwzględną większością głosów, w głosowaniu tajnym zgodnie - jak 

już mówiłam  wcześniej - z § 27 Statutu Powiatu Żnińskiego. Głosowanie tajne przeprowadza 

jak zwykle powołana przez Radę Komisja Skrutacyjna. Poproszę więc o zgłaszanie 

kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Żninie. Pan Andrzej Hłond - pan 

wicestarosta. Bardzo proszę”.  

 Wicestarosta Andrzej Hłond – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Zgłaszam 

kandydaturę pana Pawła Koperskiego - radnego rady powiatu na Wiceprzewodniczącego 
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Rady Powiatu w Żninie. Pan radny zasiada w tych murach od roku 2002. Dwie kadencje już 

był wiceprzewodniczącym rady, czyli jest bardzo doświadczonym samorządowcem - pomimo 

młodego wieku. Jest również znanym działaczem hokejowym i trenerem dzieci w LKS 

Rogowo. Szanowni państwo, ale jeszcze jest jedna ważna rzecz - jest zasłużonym 

krwiodawcą, który oddał ponad 25 litrów krwi. Także moja propozycja to Paweł Koperski”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „bardzo dziękuję. Czy są 

kolejne zgłoszenia? Bardzo proszę. Witold Mrówczyński. Bardzo  proszę”. 

 Radny Witold Mrówczyński – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Chciałbym zgłosić 

na tą funkcję moją  koleżankę panią Magdalenę Siwak. Pani Magda jest radną Rady Powiatu 

Żnińskiego drugą kadencję. Zawodowo jest dyrektorem oddziału PZU w Żninie. Pełni też w 

swojej miejscu zamieszkania funkcję sołtysa. Jest osobą znaną, szanowaną, pracowitą, 

umiejącą kierować  zespołem, umiejącą zjednywać sobie ludzi. Myślę, że te cechy pozwolą 

jej na dobre pełnienie funkcji wiceprzewodniczącego. Proszę o zagłosowanie na kandydata”.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję bardzo, czy są 

jeszcze inne kandydatury? Dziękuję. Nie widzę. Teraz zapytuję - czy kandydaci wyrażają 

zgodę na kandydowanie na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu? Zapytuję pierwszego 

zgłoszonego. Radny Paweł  Koperski”. 

 Radny Paweł Koperski – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Wyrażam zgodę. 

Dziękuję”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękujemy. Czy pani 

Magdalena Siwak wyraża zgodę”? 

 Radna Magdalena Siwak – „pani przewodnicząca, wysoka rado. Tak, wyrażam zgodę. 

Dziękuję”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję bardzo. W 

związku z tym, że już wyrażenie zgody nastąpiło, proszę Komisję Skrutacyjną o 

przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam od 5 do 10 minut  przerwy. 

Panie i panowie, proszę powoli o zajęcie miejsca. Panie i panowie radni. Bardzo proszę o 

pokazanie urny. Tak, dziękujemy. Prosimy o  zakluczenie i pana przewodniczącego proszę o 

przeprowadzenie z komisją głosowania”. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „dziękuję bardzo 

pani przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto. Jest to ostatnie z serii głosowań tajnych. 

Podobnie jak przy poprzednich głosowaniach  zasady są dokładnie te same - z tym, że tutaj 

mamy dwóch członków, czyli pomniejszona wersja poprzedniego głosowania. Przystępujemy 
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w takim układzie do głosowania. Pani radna Błajet Józefa. Pani radna Borkowska Alina. Pan 

radny  Ćwikliński Kacper. Pan radny Dolata Nikodem. Pani radna Falkowska Anna. Pan 

radny Hłond Andrzej. Pan radny Jaszczuk Zbigniew. Pan radny  Koperski Paweł. Pani radna 

Kowal Lidia. Pan radny Mrówczyński Witold. Pan radny Nojgebauer Karol. Pani radna 

Nowakowska Aleksandra”.  

Radny Nikodem Dolata – „pan radny Popławski  Henryk. Pan radny Przybyła Adrian. 

Pan radny Sikora Paweł. Pani radna Siwak Magdalena. Pani radna Szóstak-Ławińska  Edyta. 

Pan radny Ulatowski  Ryszard. I pan radny Wrzesiński Maciej”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „bardzo proszę od 5 do 10 

minut. Proszę komisję o policzenie głosów.  

Jest już tak sprawna, że  coraz krótszym czasie do nas wraca. Bardzo proszę pana 

przewodniczącego o odczytanie wyników głosowania”. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Henryk Popławski – „pani 

przewodnicząca, wysoka rado, panie starosto. Przeprowadziliśmy ostatnie głosowanie w 

trybie tajnym w dniu dzisiejszym. Protokół zawiera  informacje na temat wyników wyborów. 

Komisja w składzie niezmienionym. Za wyborem pana Pawła Koperskiego głosowało 19 

osób, przeciw - 0, wstrzymujących - 0. Za wyborem pani Magdaleny Siwak - dokładnie tak 

samo. W związku z powyższym rada dokonała skutecznego podjęcia uchwały w sprawie 

wyborów Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Żninie”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję panie 

przewodniczący. Dziękuję  komisji. Pozwólcie państwo, że odczytam treść uchwały nr I/4 

2024 Rady Powiatu z dnia 7 maja 2024 w  sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu w  Żninie. Oczywiście stosowna podstawa prawna. Uchwala się, co następuje: § 1. 

Stwierdza się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego bezwzględną większością 

głosów w obecności wymaganego ustawowego składu Rady Powiatu w Żninie wybrano 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Żninie w osobach. Pozwolę sobie alfabetycznie 

odczytać. Pan Paweł Koperski i pani Magdalena Siwak. § 2. Wykonanie uchwały powierza 

się Przewodniczącemu Rady Powiatu. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Gratuluję państwu. Cieszymy się ogromnie. Ja zapraszam państwa tutaj obok siebie. Liczę 

pani Magdo, panie Pawle na  współpracę. Z panem Pawłem byłam już z 4 lata. Mamy 

doświadczenie. Z panią Magdą nie byłam. Bardzo się cieszę, że  kobieta. Będziemy się tu 

wspierać. Bardzo proszę o współpracę taką na każdej sesji. Wszystkiego dobrego”. 
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Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z listą pokwitowań odbioru kart do głosowania i 

znajdującymi się w zaklejonej kopercie opatrzonej pieczęciami Rady Powiatu w Żninie 

wypełnionymi kartami do głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Za wyborem Pana Pawła Koperskiego 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Za wyborem Pani Magdaleny Siwak 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

 

Uchwała Nr I/4/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Żninie została podjęta i stanowi  załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

  

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska  - „przystępujemy do punktu 

8. Panie i  panowie radni, otrzymałam tutaj wszystkie komisje, które dawały państwo 

możliwość do wpisania się zgodnie ze swoimi kwalifikacjami, kompetencjami i  chęcią 

pracy mogliście państwo wpisać się do wielu komisji, gdzie też widzę, że są 

przewodniczący, są wiceprzewodniczący. I przeczytam państwu pkt 5 z § 32, który jest 

bardzo ważny, że propozycje składu osobowego Komisji oraz zmian w składzie przedstawia 

Przewodniczący Rady na wniosek zainteresowanych radnych. Państwo mieliście od 

powołania, kiedy otrzymaliśmy z rąk komisarza nasze powołania, to do dzisiaj włącznie 

mogliście państwo wpisać się i wyrazić chęć pracy w komisjach. Pozwólcie państwo, że 

zacznę od pierwszej komisji. Mam tutaj gotową stosowną uchwałę. Zanim ją przeczytam, 

pozwólcie państwo, że przeczytam skład osobowy Komisji Rewizyjnej. Propozycja 

wspólna, nasza wszystkich radnych: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - pan Henryk  

Popławski, Wiceprzewodniczący - pani Anna Falkowska, członek - pani Lidia Kowal, 

członek - pan Nikodem Dolata i członek - pan Paweł Sikora. Oczywiście wszyscy państwo 

pozostają, wyrażają chęć takiej współpracy. Szanowni państwo, w systemie rada macie treść 
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całej uchwały, którą za chwilę odczytam i poproszę o jawne przegłosowanie. Głosujemy 

szanowni państwo za przedstawionym przeze mnie składem Komisji Rewizyjnej, który 

pozwoliłam sobie państwu przeczytać. Kto z pań i państwa, panów radnych jest za 

przyjęciem przedstawionego składu Komisji Rewizyjnej?”  

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni. 

Bardzo dziękuję za oddanie głosu. Bardzo się  cieszymy. 19 za. Gratuluję całej komisji, 

Przewodniczącemu, Wiceprzewodniczącemu i członkom Komisji Rewizyjnej. Odczytuję 

uchwałę. Uchwała nr I/5/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 w sprawie wyboru 
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składu  osobowego Komisji Rewizyjnej. Odpowiednia, stosowna podstawa prawna. Uchwala 

się, co następuje: Stwierdza się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania w obecności 

wymaganego ustawowo składu Rady Powiatu dokonano wyboru Komisji Rewizyjnej w 

składzie: Przewodniczący – Pan Henryk Popławski, Wiceprzewodniczący– Pani Anna 

Falkowska, członek – Pani Lidia Kowal, członek – Pan Nikodem Dolata i członek – Pan 

Paweł Sikora. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu. § 

3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Gratuluję państwu. Dziękuję”.   

 

Uchwała Nr I/5/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Żninie została podjęta i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „przechodzimy do drugiej 

komisji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Szanowni państwo, odczytam nasze propozycje: 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - pani Alina Borkowska, 

Wiceprzewodniczący - pan Henryk Popławski, członek - pan Witold Mrówczyński, członek - 

pan Kacper Ćwikliński, członek - Pan Karol Nojgebauer i członek - pani Józefa Błajet. 

Wszyscy państwo podtrzymują swoją decyzję. Proszę państwa, przystępujemy do głosowania. 

Projekt tej uchwały macie państwo zapisany w systemie rada. Proszę zapoznać się z 

projektem uchwały”. 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 
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8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

bardzo dziękuję. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - 19 za. Bardzo się  cieszę. Gratuluję 

wszystkim. Życzę powodzenia i pracy w tej komisji”. 

 

Uchwała Nr I/6/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Żninie została podjęta  

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „Komisja Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego. Szanowni państwo, Przewodniczący – pan Witold Mrówczyński, 

Wiceprzewodniczący - pani Józefa Błajet, członek - pan Józef, Zbigniew Jaszczuk, członek - 

pan Ryszard Ulatowski, członek – pan Paweł Sikora. Proszę państwa, przeczytam teraz 

stosowną uchwałę, projekt uchwały. Spójrzcie państwo w systemie rada jest. Bardzo proszę 

zapoznać  się i przystępujemy do głosowania”. 
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Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie  radni. 19 

za. Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - gratuluję, życzę 

powodzenia, sukcesów, wszystkiego dobrego w tej pracy. Przeczytam stosowną uchwałę. 

Uchwała Nr I/7 2024 Rady Powiatu w  Żninie z dnia 7 maja 2024 w sprawie wyboru składu 

osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Odpowiednia podstawa prawna. 

Uchwala się, co następuje: § 1. Stwierdza się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania w 

obecności wymaganego ustawowo składu Rady Powiatu dokonano wyboru składu osobowego 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w składzie: Przewodniczący – Pan Witold 



 34 

Mrówczyński, Wiceprzewodniczący – Pani Józefa Błajet, członek – Pan Zbigniew Jaszczuk, 

członek – Pan Ryszard Ulatowski i członek – Pan Paweł Sikora. Dziękuję bardzo”. 

 

Uchwała Nr I/7/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Żninie została 

podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy. Odczytuję propozycje: Przewodniczący 

- pani Lidia Kowal, Wiceprzewodniczący - pan Andrzej Hłond, członek - pani Aleksandra 

Nowakowska, członek – pani Edyta Szóstak-Ławińska i członek - pani Alina Borkowska. 

Proszę państwa, w systemie rada proszę spojrzeć w projekt przygotowanej uchwały 

powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy. I proszę teraz państwa o 

głosowanie”. 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 
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13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 19 za. 

Gratuluję. Dziękujemy bardzo za oddanie głosu. Powodzenia w tej komisji. Życzymy 

wszystkiego  dobrego”. 

 

Uchwała Nr I/8/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy Rady Powiatu w 

Żninie została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „pozwólcie państwo, że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury: Przewodniczący - pan Paweł Koperski, 

Wiceprzewodniczący - pani Alina Borkowska, członek – pani Józefa Błajet, pani Magdalena 

Siwak, pan Henryk Popławski i pani Lidia Kowal. Szanowni państwo, spójrzmy  w system 

rada. Jest tam projekt uchwały. Proszę zapoznajmy się z projektem uchwały Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury”. 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 
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5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 19 za. 

Bardzo dziękuję. Gratuluję komisji. Przyjemnej pracy życzymy i owocnej”. 

 

Uchwała Nr I/9/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

składu osobowego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Rady Powiatu w Żninie 

została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Polityki Ekologicznej i Obszarów Wiejskich. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „kolejna Komisja  Polityki 

Ekologicznej i Obszarów Wiejskich: Przewodniczący - pan Maciej Wrzesiński, 

Wiceprzewodniczący - pan Witold Mrówczyński, członek - pan Kacper Ćwikliński i członek - 
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pan Paweł Koperski. Proszę o zapoznanie się w tabletach z projektem uchwały. Mamy 

wyświetlony projekt uchwały. Kto się z państwa zapoznał proszę o głosowanie nad 

kandydatami Komisji Polityki Ekologicznej i Obszarów Wiejskich”. 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 19 za. 

Dziękuję. Gratuluję wszystkim. Życzę powodzenia w tej komisji. Odczytuję stosowną 

uchwałę. Nr I/10/2024 w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Polityki Ekologicznej i 
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Obszarów Wiejskich. Stosowna podstawa prawna. Uchwala się, co następuje: § 1. Stwierdza 

się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania w obecności wymaganego  ustawowo składu 

Rady Powiatu dokonano wyboru składu osobowego Komisji Polityki Ekologicznej i 

Obszarów Wiejskich w składzie: Przewodniczący – pan Maciej Wrzesiński, 

Wiceprzewodniczący – pan Witold Mrówczyński, członek – pan Kacper Ćwikliński i członek 

– pan Paweł Koperski. Dziękuję bardzo”. 

 

Uchwała Nr I/10/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Polityki Ekologicznej i Obszarów Wiejskich Rady Powiatu 

w Żninie została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „proszę państwa, 

przechodzimy do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Odczytuję państwu zapisanych 

kandydatów: Przewodnicząca - pani  Anna Falkowska, Wiceprzewodniczący - pani Edyta 

Szóstak-Ławińska, członek - pan Andrzej Hłond, członek - Aleksandra Nowakowska i 

członek - pan Maciej Wrzesiński. Proszę w systemie rada o zapoznanie się z projektem 

stosownej uchwały dotyczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Po zapoznaniu się z 

projektem uchwały proszę państwa, panie i panów radnych o głosowanie”. 

  

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 
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9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie  radni, 

bardzo dziękuję, 19 za. Gratuluję, życzę sukcesów w tej pracy, współpracy i spełnienia się w  

takiej ciekawej tematyce dla państwa”. 

 

Uchwała Nr I/11/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Powiatu w Żninie została 

podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Spraw Samorządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „kolejna komisja, Komisja 

Bezpieczeństwa Publicznego i Spraw Samorządowych. Odczytuję państwu propozycje: 

Przewodniczący – pan Nikodem Dolata, Wiceprzewodniczący – pan Adrian Przybyła, 

członek - pan Zbigniew Jaszczuk, członek - pan Andrzej Hłond. Bardzo proszę o zapoznanie  

się z projektem uchwały w tabletach. Projekt uchwały, Komisja Bezpieczeństwa Publicznego 

i Spraw Samorządowych. I proszę o  głosowanie”. 
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Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 19 za. 

Dziękuję bardzo. Gratuluję wszystkim państwu mogących pracować w tej  komisji. Życzę 

sukcesów”. 

 

Uchwała Nr I/12/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Spraw Samorządowych 

Rady Powiatu w Żninie została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Turystyki i Promocji Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

Komisja Turystyki i Promocji Powiatu. Odczytuję państwu propozycje: Przewodniczący - pan 

Karol Nojgebauer, Wiceprzewodniczący - pan Ryszard Ulatowski, członek – pan Andrzej 

Hłond, członek - pani Edyta Szóstak-Ławińska, członek - pan Adrian Przybyła. Bardzo proszę 

w tabletach o zapoznanie się z projektem stosownej uchwały dla Komisji Turystyki i 

Promocji Powiatu. Projekt uchwały macie państwo w tabletach. I bardzo proszę po 

zapoznaniu się z projektem uchwały o głosowanie”. 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 
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18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie  i panowie radni, 

dziękuję, 19 za. Gratuluję, życzę sukcesów i owocnej również współpracy w tak  ciekawej dla 

naszego powiatu też  komisji”. 

 

Uchwała Nr I/13/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Turystyki i Promocji Rady Powiatu w Żninie została 

podjęta i stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu. 

 

Pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Etyki Radnego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „ostatnia komisja to 

Komisja Etyki Radnego. Pozwólcie państwo, że przedstawię nasze kandydatury: 

Przewodniczący - pan Kacper Ćwikliński,  Wiceprzewodniczący - pani Magdalena Siwak, 

członek - pan Ryszard Ulatowski, członek - pani Józefa Błajet, członek - pan Maciej 

Wrzesiński, członek - pan Henryk Popławski. Proszę w systemie rada zapoznać się z 

projektem uchwały do Komisji Etyki Radnego. Proszę o głosowanie”. 

 

Głosowało 19 radnych: „za” - 19; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   za 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 
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10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 19 za. 

Chcę państwu pogratulować, podziękować, życzyć dalszych sukcesów. Odczytuję stosowną 

uchwałę. Uchwała Nr I/14 2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Etyki Radnego. Podstawa, stosowna podstawa prawna. 

Uchwala się, co następuje: Stwierdza się, że w wyniku przeprowadzonego głosowania w 

obecności wymaganego ustawowo składu Rady Powiatu dokonano wyboru składu osobowego 

Komisji Etyki Radnego w składzie, szanowni państwo: Przewodniczący - pan  Kacper 

Ćwikliński, Wiceprzewodniczący - pani Magdalena Siwak, członek - pan Ryszard Ulatowski, 

członek - pani Józefa Błajet, członek - pan Maciej Wrzesiński  i członek - pan Henryk 

Popławski. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

Uchwała wchodzi w  życie z dniem podjęcia. Dziękuję państwu. Mamy komisje. Cieszymy 

się, że  możemy pracować w wybranych przez siebie komisjach, wykazać się i wspólnie 

pracować na rzecz powiatu. Dziękuję państwu  bardzo”. 

 

Uchwała Nr I/14/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

wyboru składu osobowego Komisji Etyki Radnego Rady Powiatu w Żninie została podjęta       

i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
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 Pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Żnińskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „przechodzimy do 

kolejnego punktu naszego porządku obrad. Panie i panowie radni, jako przewodnicząca rady 

mam taką  kompetencję i możliwość, aby przedstawić państwu w związku z tym, że zachodzi 

potrzeba ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego  na obecnej sesji. Zgodnie z art. 73 § 2 

Kodeksu Pracy stosunku pracy z wyboru rozwiązuje się  z wygaśnięciem mandatu. Wybór 

tego samego starosty na kolejną kadencję oznacza, że poprzedni stosunek pracy się 

rozwiązuje, a nawiązuje się kolejny. W związku z powyższym, należy ustanowić 

wynagrodzenie starosty dla nowego stosunku pracy na nową kadencję w terminie 

umożliwiającym wypłatę wynagrodzenia starosty  na podstawie uchwały obowiązującej dla 

nowego stosunku pracy. Szanowni państwo. Mam dla państwa kilka informacji. Chciałabym 

przedstawić, iż mam maksymalne wynagrodzenie, jakie może być, jakie było i jakie ja mam 

dla państwa propozycje. Szanowni państwo, ważna informacja, że od 2021 roku od 26 

listopada pan starosta nie miał żadnego zmiany wynagrodzenia, czyli od 2021. I pan starosta 

miał zasadnicze, funkcyjne, dodatek  specjalny, który państwu tu przedstawię i omówię, jak 

również miał stażowe. I proponuję tutaj państwu wzrost na kolejną kadencję 2,69%. 

Szanowni państwo, przedstawia się to następująco:  wynagrodzenie zasadnicze może być 10 

430. Ja proponuję 10 350. Dodatek funkcyjny: może być 3 450 i ja proponuję dodatek 

funkcyjny 3 450. Dodatek specjalny, proszę państwa, to 30% wynagrodzenia zasadniczego 

plus dodatek funkcyjny, czyli to jest razem 4 164. Ja proponuję 4 140. Szanowni  państwo, to 

daje razem brutto 17 940. 20% stażowego, który przysługuje panu staroście to jest 2 070 zł i 

brutto to daje nam kwotę. 20 010 zł. Proszę państwa, to jest wzrost o 2,69%. Jak państwo 

widzicie, ta kwota  bazowa wynosi 20 041,50. To jest ważne. A my proponujemy te stawki, ja 

proponuję te stawki tu państwu  przedstawione. Czy państwo macie do mnie jakieś w tej 

chwili pytanie? Nie widzę. Dziękuję bardzo. Bardzo państwu dziękuję. Przedstawię państwu 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego. Podstawa prawna 

stosowna. Uchwala się, co następuje: Ustalić miesięczne wynagrodzenie Starosty Żnińskiego 

w kwocie 20 010 brutto obejmujące następujące składniki: miesięczne wynagrodzenie 

zasadnicze w kwocie 10 350 brutto, dodatek funkcyjny w kwocie 3 450 brutto, dodatek za 

wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 2 070 zł brutto, 

dodatek specjalny w wysokości 30 %, co daje łącznie wynagrodzenie zasadnicze z dodatkiem 

funkcyjnym w kwocie 4 140 zł brutto. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu 
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Rady Powiatu. Traci moc uchwała Nr XXIII/187/2021 Rady Powiatu w Żninie z dnia 26 

listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego. Uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia. Proszę teraz o przygotowanie w tabletach głosowania”. 

 

Głosowało 18 radnych: „za” - 18; „przeciw” - 0; „wstrzymujących się” - 0. 

1. Józefa Błajet    za 

2. Alina Borkowska   za 

3. Kacper Ćwikliński   za 

4. Nikodem Dolata   za 

5. Anna Falkowska   za 

6. Andrzej Hłond   za 

7. Zbigniew Jaszczuk   nieoddany 

8. Paweł Koperski   za 

9. Lidia Kowal    za 

10. Witold Mrówczyński   za 

11. Karol Nojgebauer   za 

12. Aleksandra Nowakowska  za 

13. Henryk Popławski   za 

14. Adrian Przybyła   za 

15. Paweł Sikora    za 

16. Magdalena Siwak   za 

17. Edyta Szóstak-Ławińska  za 

18. Ryszard Ulatowski   za 

19. Maciej Wrzesiński   za 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni 18 - 

za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu i to był pan starosta Zbigniew Jaszczuk. 

Gratulujemy panie  starosto. Pan starosta twierdzi, że w swojej sprawie nie głosuje. Szanowni 

państwo, chciałabym odczytać teraz uchwałę Nr I/15/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 
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maja 2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego. Na podstawie. Stosowna 

podstawa prawna. Uchwala się, co następuje. Państwo macie tą podstawę prawną w tabletach. 

Uchwala się, co następuje: § 1. Ustalić miesięczne wynagrodzenie Starosty Żnińskiego w 

kwocie 20 010 zł brutto. Obejmuje  ona następujące składniki. Proszę państwa, pan Karol 

Nojgebauer zwalniał się ze względu na osobiste obowiązki zawodowe. Musiał nas  opuścić. § 

1. Ustalić miesięczne wynagrodzenie Starosty Żnińskiego w kwocie 20 010 zł brutto. 

Obejmuje następujące składniki: miesięczne wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10 350 zł 

brutto, dodatek funkcyjny w kwocie 3 450 zł brutto, dodatek za wieloletnią pracę w 

wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 2 070 zł brutto, dodatek specjalny w 

wysokości  30 % - łącznie jest to wynagrodzenia zasadnicze z dodatkiem funkcyjnym - jest to 

kwota 4 140 brutto. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu 

w Żninie. § 3. Traci moc uchwała Nr XXIII/187/2021 Rady Powiatu w Żninie dnia 26 

listopada 2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego. § 4. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. Panie starosto, gratuluję, ze względu na to, że od 2021 nie 

miał pan podwyżki. Wszystkiego dobrego, panie starosto i powodzenia w dalszej  pracy”. 

Uchwała Nr I/15/2024 Rady Powiatu w Żninie z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Starosty Żnińskiego została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pkt 19. Informacja Zarządu Powiatu o stanie finansów publicznych      

i mienia komunalnego Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni, 

dobrnęliśmy już prawie do zakończenia. Mam państwu do przekazania, że za chwilę pan 

Starosta Żniński - pan Zbigniew Jaszczuk przedstawi informację Zarządu Powiatu o stanie 

finansów Powiatu Żnińskiego oraz o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2023. W 

międzyczasie pani Edyta Szóstak-Ławińska ze względu na swoje obowiązki zawodowe też 

nas opuściła. Jesteśmy w składzie bez pani Szóstak-Ławińskiej i pana Karola Nojgebauera, 

którzy zwolnili się ze względu na obowiązki zawodowe - jak powiedziałam wcześniej. Panie 

starosto, bardzo proszę  o przedstawienie informacji Zarządu Powiatu”. 

Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „pani przewodnicząca, wysoka rado. 

Oczywiście w dużym skrócie przedstawię to sprawozdanie. Jest to pewien zbiór  cyfr, który i 

tak niewiele osób zapamięta”. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „zanim pan zacznie bardzo 

przepraszam, że przerywam, pani Anna Falkowska też ma swoje obowiązki zawodowe. 

Dziękuje za dzisiejsze spotkanie, za sesję i też nas opuszcza. Panie starosto, przepraszam. 

Proszę o informację”. 

 Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk – „plan finansów Powiatu Żnińskiego na 31 

grudnia 2023 roku: plan dochodów po zmianach 107 614 635 zł, plan wydatków po zmianach 

115 242 070 zł. Były oczywiście wielokrotnie dokonywane zmiany w  budżecie. Na wykup 

papierów wartościowych mamy przeznaczone 2 000 000 zł i taka najistotniejsza rzecz, którą 

chciałem państwu przekazać w szczególności tej dziewiątce nowym radnym, bo ci, którzy 

byli w poprzedniej kadencji, to mówiłem o tym na sesji absolutoryjnej, do dyspozycji rady 

powiatu mamy według  sprawozdawczych dokumentów środki w wysokości 4 069 012 zł, ale 

chcę wyraźnie tutaj zaznaczyć, że w ramach tych ponad  4 000 000 zł były środki finansowe, 

które zostały zaksięgowane w ubiegłym roku, a w tym roku wydatkowane zostały  między 

innymi na budowę chodnika w Młodocinie, bo pieniądze dostaliśmy w ubiegłym roku, 

wpłaciliśmy w tym roku. Na ostatniej sesji dokonane też były zmiany w budżecie dotyczące 

placówek opiekuńczo-wychowawczych. Wydatki i na udział w projektach, które będą tutaj w 

starostwie realizowane. Chcę państwa poinformować. I to łącznie jest wydatkowane około 

720 000 zł. Także do dyspozycji wysokiej rady jest kwota 3 300 000 zł i dlatego teraz już w 

zarządzie w nowym składzie zastanowimy się, na co te 3 mln 300 przeznaczyć na sesji 

czerwcowej. Prawdopodobnie ta sesja będzie w drugiej połowie miesiąca czerwca. Byśmy 

podjęli decyzję na co te pieniądze przeznaczyć. No ja tak najchętniej bym je na drogi 

oczywiście przeznaczył. No, bo wiadomo, że potrzeb jest dość dużo, ale musimy mieć  też na 

uwadze sytuację w szpitalu. Będziemy mieli zgromadzenie wspólników Pałuckiego Centrum 

Zdrowia. Także tam rozważamy ewentualne wsparcie finansowe dla szpitala, ale nie szedłem 

dzisiaj tutaj decydować na co te pieniądze zostaną przeznaczone. Natomiast no tyle mamy 

wolnych środków do dyspozycji. I jeżeli chodzi o zestawienie mienia komunalnego, to chcę 

państwa tak ogólnie tylko poinformować. Jeżeli chodzi o grunty - grunty mamy o wartości 50 

082 000 zł. Budynki i lokale - 49 083 000 zł. Obiekty inżynierii lądowej i wodnej - w związku 

z tym, że przejęliśmy je jak pamiętacie po długich przepychankach dawną drogę krajową nr 5 

- to  teraz na tych obiektach inżynieryjnych infrastruktury lądowej mamy 328 746 000 zł. 

Środki transportu, jakie są w dyspozycji powiatu, u nas w  zarządzie dróg i tak dalej - 2 038 

000 zł. Jeżeli chodzi o Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Pałuckie Centrum Zdrowia, 

mamy tam udziały na kwotę 4 745 000 zł. I to proszę państwa taka informacja w dużym 

skrócie. Dziękuję bardzo”. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „dziękuję panu staroście. 

Jak również słyszeliście państwo, że najbliższa sesja będzie w drugiej połowie czerwca, o 

czym  zostaniemy poinformowani”. 

 

Pkt 20. Zakończenie sesji.  

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Nowakowska – „panie i panowie radni po 

wyczerpaniu porządku obrad, zamykam sesję. Dziękuję”. 

 

Obrady I sesji Rady Powiatu w Żninie w dniu 7 maja 2024 roku zakończono o godz. 

1315. 

Na tym protokół zakończono.  

 

        Przewodniczący Rady 

                Aleksandra Nowakowska 

 

Protokołowała: Izabela Gwit – Inspektor w Biurze Rady i Zarządu Powiatu w Żninie. 

 

Wersja audio – video obrad I sesji znajduje się w linku: https://powiatzninski.tv-

polska.eu/film/542644-i-sesja-rady-powiatu-w-zninie---07-05-2024-r- 

 

 

 

 


